
استان فارس 

فیروزآباد
فرماندار فیروزآباد:

مجموعه تاریخی آتشکده فیروزآباد 
ثبت جهانی می شود

فرماندار فیروزآباد از ثبت جهانی مجموعه تاریخی آتشکده در سال 97 
خبر داد.

سید کمال علوی در گفت وگو با خبرنگار فارس اظهار داشت: مجموعه 
این  فیروزآباد در سال 97 ثبت جهانی خواهد شد که  تاریخی آتشکده 
مسئله فرصت مناسبی را برای گردشگری شهرستان به وجود خواهد آورد.
ابعاد صنعتی،  فیروزآباد در  بسیار شهرستان  به ظرفیت های  اشاره  با  وی 
کشاورزی و... نیز تصریح کرد: این شهرستان با داشتن دو سد مهم تنگاب 
و هایقر و دسترسی به سد سلمان فارسی فرصت بسیار مناسبی را برای 

سرمایه گذاری ایجاد کرده است.
وی افزود: یکی دیگر از قابلیت های دیگر شهرستان فیروزآباد دسترسی 
به آب های آزاد و آزادراه جم-عسلویه است و راه آهن شیراز به بوشهر 
که از همین مسیر عبور خواهد کرد نیز فرصت های اقتصادی بیشتری را 

فرا روی ما قرار خواهد داد.
وی با رد شایعه انتقال پتروشیمی شهرستان فیروزآباد به خارج از استان نیز 
گفت: در آینده نزدیک مشکل این واحد حل خواهد شد چراکه مصوبه 
دولت و تأکید مقام معظم رهبری را با خود دارد و با راه اندازی آن صنایع 
نقش  شهرستان  این  گردشگری  و  اقتصاد  رونق  در  نیز  آن  پایین دستی 
بسزایی ایفا خواهد کرد. علوی در مورد آخرین وضعیت سد هایقر نیز 
گفت: سد هایقر پیشرفت خیلی خوبی دارد تنها در حوزه مخزنی سد برخی 
از اراضی باید تملک تا آماده آبگیری شود که به محض تأمین اعتبار این 

امر صورت خواهد گرفت.

استهبان
طرح تصفیه فاضلاب استهبان با حضور 

وزیر نیرو بهره برداری می شود

تصفیه  طرح  گفت:  فارس  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
فاضلاب شهر استهبان که آماده شده با حضور وزیر نیرو به بهره برداری 

می رسد.
محمدعلی قلندری در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود:  اردکانیان وزیر 
و  هزینه  ریال  میلیارد   400 از  بیش  که  یادشده  طرح  افتتاح  برای  نیرو 

سرمایه گذاری برای آن شده است، در فارس حضور خواهد یافت.
تصفیه  طرح  داد:  ادامه  فارس  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
فاضلاب شهر استهبان شامل اجرای 7 کیلومتر خط انتقال و 125 کیلومتر 
شبکه ی جمع آوری فاضلاب است. تصفیه خانه ی این طرح در دو سامانه 
طراحی شده که یک سامانه آن با ظرفیت 3800 مترمکعب در شبانه روز 
تمام  این طرح  از  بهره برداری  با  است.  بهره برداری  آماده  و  تکمیل شده 

مشترکین شهر استهبان از مزایای آن بهره مند خواهند شد.
قلندری اظهار داشت: 13 شهر استان فارس اکنون دارای طرح فاضلاب 
است که از این تعداد 4 شهر به بهره برداری رسیده است و 2 تصفیه خانه 

نیز در شهرهای دیگر مراحل پایانی اجرای خود را می گذراند. 
در  فاضلاب  پروژه های  دیگر  و  طرح ها  این  اجرای  مزایای  درباره  وی 
ارتقای  ازنظر  فاضلاب  بهداشتی  دفع  و  جمع آوری  داشت:  بیان  استان 
سطح بهداشت عمومی و حفظ محیط زیست و همچنین استفاده از پساب 
از طریق  اقتصادی  تصفیه شده در کشاورزی و صنعت و همچنین رونق 
 160 در  استهبان  شهرستان  است.  اهمیت  حائز  اشتغال  و  کار  ایجاد 

کیلومتری شرق شیراز واقع است.

لامرد
برای حمایت از بیماران سرطانی؛

تئاتر »خانه خرگوش« در لامرد به روی 
صحنه رفت

تئاتر »خانه خرگوش« برای حمایت از بیماران سرطانی در لامرد به روی 
صحنه رفت.

با  گفت وگو  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  رئیس  صادقی،  جواد 
حضور  نمایش،  این  از  مخاطبان  پرشور  بازدید  از  پس  مهر،  خبرنگار 
گروه های نمایشی از مرکز استان و سایر شهرستان ها را در شهر لامرد 
امری مهم و ضروری دانست و گفت: امید است با استعانت از پروردگار 

و همکاری شورای اسلامی و شهرداری شهر لامرد مکانی مناسب جهت 
اجرای نمایش های حرفه ای در قالب یک پلاتو احداث شود که این امر 
می تواند در بهبود رفاه حال هنرمندان تئاتر و سایر رشته های هنری و نیز 
تولید آثار فاخر و نیز میزبانی جشنواره های تئاتر و گروه های حرفه ای در 

سطح استان و کشور مؤثر باشد.

وی در ادامه در خصوص رسالت هنرمند و نقش مؤثر آن در اجتماع اظهار 
کرد: هنرمند متعهد فرزند زمانه خویش است و ایده، فکر و اثر هنری خود 

را با توجه به جریانات اجتماعی و اخلاقی رایج تولید می نماید.
نمایش »خانه خرگوش« کاری از گروه نمایش سکوت )مشترک لار، 
لامرد و شیراز( با همکاری انجمن هنرهای نمایشی، اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، شهرداری و آموزش وپرورش با حضور چندروزه خود در شهر 
لامرد و در سالن شهید آوینی در دو گام مهم در حوزه رسالت هنری 

موفق ظاهر شد.
این نمایش در سانس های صبح برای مدارس و در سانس های شب جهت 
اجرای عموم در سالن شهید آوینی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی به اجرا 

درآمد که مورد استقبال خوب مخاطبان قرار گرفت.
نمایش »خانه خرگوش« توانست با بهره جستن از عناصر، قصه، موزیکال، 
فانتزی، سادگی و بازیگران حرفه ای، فضایی را از شادی  و نشاط را برای 
با مخاطب )کودکان(  بازیگران  ارتباط مستقیم  نماید که  کودکان محیا 
پیشبرد  در  خود  کودکان  که  به گونه ای  بود  تأثیرگذار  نمایش  درروند 

داستان نمایش سهیم بودند. 
نمایش »خانه خرگوش« کاری از انجمن هنرهای نمایشی اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی لامرد به مدت ۵ شبانه روز در سانس های صبح و شب به 

روی صحنه رفت.

استان خوزستان 
رئیس اداره دامپزشکی خرمشهر:

کشتارگاه صنعتی خرمشهر سوم خرداد 
افتتاح می شود

رئیس اداره دامپزشکی خرمشهر گفت: احداث کشتارگاه صنعتی خرمشهر 
روند خوبی را در پیش گرفته است و سوم خرداد سال آینده این کشتارگاه 

به بهره برداری می رسد.
به گزارش خبرنگار مهر، ایوب پدرام در جلسه شورای سلامت و امنیت 
سال   20 از  بیش  گذشته  از  بعد  کرد:  بیان  خرمشهر  شهرستان  غذایی 
طبق  اگر  و  است  ساماندهی  درحال  صنعتی  کشتارگاه  راه اندازی  پروژه 
گفته پیمانکار مجری پروژه، کشتارگاه صنعتی خرمشهر سوم خرداد به 

بهره برداری برسد، مشکل عرضه دام زنده در خرمشهر حل خواهد شد.
به صورت  دام  عرضه  صنعتی  کشتارگاه  راه اندازی  از  پس  افزود:  وی 

غیربهداشتی و در کنار خیابان از هیچ کس قابل پذیرش نیست.
رئیس اداره دامپزشکی خرمشهر همچنین از تهیه طرح جامع ایجاد محل 
عرضه دام و مرغ زنده خبر داد و اظهار کرد: طرح جامع ایجاد محل عرضه 
دام و مرغ زنده آماده و هزینه یک میلیارد تومانی برای آن برآورد شده 
است که تأمین اعتبار آن در سطح استان و منطقه آزاد اروند در دست 

بررسی است.
وی به ذبح و عرضه مرغ زنده در بازارهای خرمشهر در شرایط فعلی اشاره 

کرد و مقابله باعرضه مرغ زنده در خرمشهر را امری ممکن دانست.
پدرام توضیح داد: شمار عرضه کنندگان مرغ زنده در شهرستان خرمشهر 
رقمی بین 10 تا 12 نفر است که می طلبد سازوکاری برای مبارزه با این 

پدیده طراحی شود. 
وی، پیشگیری از ابتلا به بیماری آنفولانزای پرندگان را یکی از مهم ترین 
دلایل اهمیت این امر دانست و افزود: باوجوداینکه موردی از آنفولانزای 
پرندگان در منطقه مشاهده نشده است؛ اما مبارزه باعرضه مرغ زنده باید 

به صورت جدی مدنظر قرار گیرد.
رئیس اداره دامپزشکی خرمشهر به عرضه ماهی در فضای باز و خیابان های 
خرمشهر نیز اشاره کرد و گفت: فضای بازار ماهی فروشان خرمشهر فضای 
کوچکی است که می طلبد محل بزرگ تری برای آن در نظر گرفته شود.

معاون فرماندار شادگان خبر داد؛
برپایی پنج سفره هفت سین نوروز ۹۷ 

در شادگان

 
در  هفت سین  سفره  پنج   ۹۷ نوروز  در  گفت:  شادگان  فرماندار  معاون 
و  صراخیه  گردشگری  ایستگاه  خنافره،  و  دارخوین  شادگان،  شهرهای 

مزار شهدا برپا می شود.
ستاد  جلسه  در  آلبوغبیش  نعمت اله  حکیمی:  ناصر  عکاس/  و  خبرنگار 
و  داد  خبر   ۹۷ نوروز  در  هفت سین  سفره  پنج  برپایی  از  سفر  خدمات 

گفت: در نوروز سال ۹۷ تعداد پنج سفره هفت سین در شهرهای شادگان، 
توسط  شهدا  مزار  و  صراخیه  گردشگری  ایستگاه  خنافره،  و  دارخوین 

شهرداران برپا می شود. 
با اشاره به آمادگی شهرداران برای پهن کردن  معاون فرماندار شادگان 
هماهنگی های  اساس  بر  افزود:  جدید  سال  آغاز  در  هفت سین  سفره 
آموزشگاه جهت   ۱۵ تعداد  شهرستان  سفر  ستاد خدمات  در  به عمل آمده 
اسکان مهمانان نوروزی توسط مدیریت آموزش وپرورش شادگان مهیا و 

در نظر گرفته شده است.
وی یادآور شد: ستاد اسکان شهرستان در آموزشگاه شاهد نجمه واقع در 

بلوار فتح المبین روبروی اداره آموزش وپرورش مستقر خواهد شد.
بازارچه  راه اندازی  برای  لازم  تمهیدات  کرد:  خاطرنشان  آلبوغبیش 
تالاب  گردشگری  منطقه  در  شهرستان  محلی  تولیدات  و  صنایع دستی 
این  در  محصولات خود  متقاضیان عرضه  و  است  انجام  درحال  شادگان 
بازارچه می توانند جهت هماهنگی های لازم و گرفتن غرفه به اداره میراث 

فرهنگی صنایع دستی و گردشگری شهرستان مراجع کنند.

استان هرمزگان 
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

دو فروند اسکله شناور در جزایر قشم 
و هنگام بهره برداری می شود

اسکله   ۸ دریانوردی هرمزگان گفت: ساخت و نصب  و  بنادر  مدیرکل 
گردشگری بااعتبار ۵۲ میلیاردی و دو فروند اسکله شناور در جزایر قشم 

و هنگام بهره برداری می شود.
و  بنادر  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
در  گفت:  خبر  این  اعلام  با  عفیفی پور  اله مراد  هرمزگان،  دریانوردی 
راستای ایفای مسئولیت های اجتماعی و باهدف ارتقای سطح ایمنی سفرها 
به  فلزی شناور )پانتون(  و گردشگری دریایی، قرار است هشت اسکله 
ارزش ۵۲ میلیارد ریال در مبادی گردشگری قشم و سیریک نصب شود 
که دو فروند از این اسکله ها در جزیره هنگام و روستای کندآلوی جزیره 

قشم تا پایان هفته جاری بهره برداری می شود.
وی ادامه داد: تاکنون نصب دو فروند از آن ها در جزیره هنگام و روستای 
ساحلی کندآلوی قشم به پایان رسیده و پایان هفته جاری با حضور مقامات 
به صورت رسمی  آن ها  از  بهره برداری  دریانوردی  و  بنادر  سازمان  ارشد 

آغاز می شود. 
روستاهای  در  دیگر  شناور  اسکله  فروند  چهار  نصب  گفت:  عفیفی پور 
واقع شده در میان جنگل حرا شامل بندر تاریخی لافت و روستاهای ساحلی 
اتمام  به   ،۹۶ سال  پایان  تا  قشم  جزیره  سهیلی  و  گورزین  دراز،  شیب 

خواهد رسید.
وی تصریح کرد: هفتمین اسکله شناور هم باهدف خدمت رسانی مناسب 
به گردشگران جزیره عجایب هفتگانه خلیج فارس اوایل سال ۹۷ در جنگل 

حرای روستای ساحلی طبل نصب خواهد شد.
عفیفی پور اضافه کرد: همچنین نصب اسکله هشتم نیز تا پایان فصل بهار 
سال آینده در بندرگاه خور بین المللی آذینی سیریک )شرق هرمزگان( 

به انجام خواهد رسید. 
کنار  در  نصب شده  پانتون های  متری   ۵ عرض  و   ۲۰ طول  گفت:  وی 
 ۱۲۰ آزاد  ارتفاع  و  سانتیمتر   ۳۰ آبخور  با  سانتیمتری   ۱۵۰ ارتفاع 
که  برد  نام  یادشده،  شناور  اسکله  هشت  مشخصات  به عنوان  سانتیمتری 
قادر به پهلوگیری هم زمان سه شناور تفریحی و مسافری هستند و طول 
پل دسترسی این اسکله ها )رمپ( را نیز ۲۰ متر با عرض ۱۶۰ سانتیمتر و 

ارتفاع ۱۳۰ سانتیمتر عنوان کرد.
دانش  تکیه بر  با  شناور  اسکله های  این  بدنه  شد:  یادآور  عفیفی پور 
دریایی  فولاد  جنس  از  ایرانی  مهندسان  توانمندی  و  بومی   متخصصان 
درجه A تحت کلاس یک موسسه رده بندی معتبر ایرانی ساخته شده است.
وی در پایان طول و عرض فندانسیون این سازه های دریایی را ۳ متر و 

ارتفاع آن از سطح مد آب را هم ۱۵۰ سانتیمتر اعلام کرد.

استان بوشهر
معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه آزاد اسلامی:

تولید شغل از مأموریت های ویژه 
دانشگاه آزاد اسلامی است

معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه آزاد اسلامی تولید شغل را یکی از 
مأموریت های ویژه این دانشگاه دانست.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد بوشهر، عبدالرسول پورعباس که برای حضور در پانزدهمین جلسه 
سفرکرده  استان  این  به  بوشهر  استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  هیئت امنای 
بود بابیان اینکه در سال های آتی دیگر تنها جوان دانش آموخته خام از 
دانشگاه خارج نخواهد شد، گفت: »با اجرای برنامه های دانشگاه در ایجاد 
به عنوان  خود  دانشگاه  جامعه،  نیاز  و  کارآفرینی  محوریت  با  رشته هایی 
سرمایه گذار، دانشجویان را به سمت بازار کار و اشتغال زایی هدایت خواهد 

کرد؛ زیرا تولید شغل یکی از مأموریت های ویژه دانشگاه است.«
وی بابیان اینکه فصل جدید و فضای نوینی در دانشگاه ایجاد شده است، 
اظهار کرد: »دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان یکی از بزرگ ترین دانشگاه های 
فضاهای  انسانی،  گران بهای  سرمایه  وسیع،  امکانات  بودن  دارا  با  جهان 
کاربردی و آزمایشگاهی باید به گونه ای هدایت شود که بیش ازپیش در 

مسیر انقلاب و خدمت رسانی به کشور و مردم گام بردارد.«
پورعباس افزود: »مهم ترین رسالت امروز دانشگاه آزاد اسلامی، نهادینه 

کردن انقلاب در دانشگاه و در میان جوانان است و باید تلاش کرد تا 
دانشگاه انقلابی به جامعه عرضه کرد؛ با تفکرات جدیدی که در دانشگاه 
آزاد شکل گرفته است، دانشگاه به سمت وسوی دانشگاه فرهنگی، علمی و 
اقتصادی حرکت کرده و این پیشرفت را باید با برنامه ریزی و آینده نگری 

به صورت ملموس و اثرگذارتر در کشور ترسیم کرد.«
بود،  الگو و متمایز  این 3 عرصه  باید در  اینکه  بر  با تأکید  این مسئول 
گفت: »در مسیر فرهنگی باید نمونه یک دانشگاه عالی اسلامی بود؛ در 
عرصه علمی باید با تولید علم، دانش و فناوری در مرز خودکفایی علمی 
قدم  دارد،  مستقیم  اثر  مردم  زندگی  روند  بهبود  در  که  علومی  تولید  و 
برداست و در مسیر اقتصادی درراه برطرف کردن نیازهای واقعی جامعه 
تلاش کرد.« معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه آزاد اسلامی بابیان 
اهداف  این  با  متناسب  سخت افزاری  و  نرم افزاری  زیرساخت های  اینکه 
مهیا شده است، تصریح کرد: »این زیرساخت ها به مدیران دانشگاه کمک 
خواهد کرد تا در پیشبرد سریع امور با کمترین انحراف و خروج از معیار 

تصمیمات خود را اتخاذ کنند.«
پورعباس دانشگاه انقلابی را دانشگاهی دانست که حل مشکلات و نیازهای 
باشد و خاطرنشان کرد:  اصلی آن  از دغدغه های  اساسی کشور و مردم 
»این مسیر در دانشگاه آزاد اسلامی آغازشده و با ساماندهی ظرفیت های 
واحدهای استانی بر تولید علم بر مبنای خدمت رسانی اثرگذار در جامعه 

تأکیدات فراوان شده است.«
ایجاد  برنامه،  این  تحقق  مهم در  از سرفصل های  اظهار کرد: »یکی  وی 
تکیه  با  کارشناسی  دوره  پایان  تا  پیش دبستانی  از  آموزشی  مجموعه ای 
و  تعلیم  بر  دانشجویان  و  دانش آموزان  فردی  توانایی های  و  علایق 

مهارت آموزی و خودکفایی دانش آموختگان در اشتغال خواهد بود.«
بودجه ریزی  و  بودجه  به  نگاه  گذشته  سال های  »در  گفت:  پورعباس 
گذرا بوده است؛ اما در سازمان مرکزی، امسال را به عنوان سال مبنا برای 
در  استان ها  جامع  برنامه های  راستای  در  عملیاتی  و  واقعی  بودجه ریزی 
نظر گرفته شده است؛ هدف از این نظارت مستقیم فاصله گرفتن از هزینه 

کردهای غیرضروری است.«

استان کهگيلويه و بوير احمد 
سرپرست دانشگاه یاسوج:

ملاک چینش نیروها مسائل سیاسی 
نیست

 
سرپرست دانشگاه یاسوج گفت: رتبه این دانشگاه بین تمام دانشگاه های 
علمی،  لحاظ  به  پیام نور  و  کاربردی  علمی  آزاد،  دولتی،  از  اعم  کشور 
پژوهشی، امکاناتی و تعداد اعضای هیئت علمی 41 است که برای ارتقای 

روزافزون این جایگاه تلاش خواهد شد.
جمعی  با  نشست  در  عریان  احمد  محمودی:  عکاس/  و  خبرنگار 
عضو  نفر   230 یاسوج  دانشگاه  داشت:  اظهار  یاسوج  در  خبرنگاران  از 
هیئت علمی دارد که از این تعداد 20 نفر زن هستند و نیروی انسانی آن 

نیز 400 نفر است.
یاسوج  دانشگاه  انسانی در  نیروهای  انتخاب و چینش  افزود: ملاک  وی 
مسائل  دانشکده ها  معاونان  و  رؤسا  یا  و  هیئت علمی  عضو  استاد،  شامل 
قومی، سیاسی، خانوادگی، حزبی، جناحی و یا سلیقه ای نیست، بلکه این 
امر بر اساس شایسته سالاری و با توجه به تجربه، کارآمدی و توانمندی 

علمی و اجرایی افراد انجام می شود.
سرپرست دانشگاه یاسوج بیان کرد: این دانشگاه با جدیت درصدد تولید 
برای کمک  مفیدتر  و  تأثیرگذار  پایان نامه های کاربردی،  از  و حمایت 
در  آن  مشکلات  کاهش  و  بویراحمد  و  کهگیلویه  روزافزون  توسعه  به 

بخش های مختلف است.
و  نفت  گردشگری،  طبیعی،  منابع  دارویی،  گیاهان  کرد:  عنوان  عریان 
بویراحمد هستند که می توان  ازجمله ظرفیت های مهم کهگیلویه و  گاز 
تحقیق ها و پژوهش هایی را در مورد آن ها به منظور کمک به رشد استان 

انجام داد و دانشگاه یاسوج نیز این آمادگی را دارد.
ازجمله  کشور  دانشگاه های  مهم  رسالت های  از  یکی  داشت:  ابراز  وی 
دانشگاه یاسوج تربیت افراد علمی، نخبه و توانمند در حوزه های مختلف 
به کارگیری  وظیفه  هرگز  و  است  جامعه  به  بهتر  خدمت رسانی  برای 

دانش آموختگان خود را ندارند.
سرپرست دانشگاه یاسوج گفت: مسئولان این دانشگاه در راستای کمک 
مدیران  بخش صنعت،  با  بیشتر  تعامل  دنبال  به  آن  روزافزون  توسعه  به 
استانی و کشوری، بخش خصوصی، دستگاه های مختلف اجرایی و خیران 
هستند. عریان اظهار داشت: نگاه مسئولان اجرایی کهگیلویه و بویراحمد 
به دانشگاه یاسوج به عنوان دانشگاه مادر این استان توسعه گرایانه و مثبت 
ارتباط  ازجمله  یاسوج  دانشگاه  مشکلات  برخی  باید  افزود:  وی  است. 
اجرایی کهگیلویه و  از مدیران  با بخش صنعت برطرف شود و  ضعیف 
بویراحمد نیز انتظار می رود که از مشاور علمی و دانشگاهی برای انجام 

مناسب تر فعالیت ها و پیشبرد بهتر امور بر اساس علم روز بهره گیرند.
اجتماعی  برخی آسیب های  به وجود  اشاره  با  یاسوج  دانشگاه  سرپرست 
رشته های  دانشجویان  و  استادان  کرد:  بیان  بویراحمد،  و  کهگیلویه  در 
چنین  کاهش  به  بسزایی  کمک  می توانند  دانشگاه  این  انسانی  علوم 
تحصیلی  رشته های  تدریس  کرد:  عنوان  عریان  کنند.  ناهنجاری هایی 
جدید در دانشگاه یاسوج باید بر اساس نیازها و مزیت های کهگیلویه و 

بویراحمد باشد زیرا در این صورت مؤثرتر خواهد بود.
وی ابراز داشت: سعی می شود که از ظرفیت خیران برای کمک به رشد 
دانشگاه یاسوج، ساخت خوابگاه به ویژه برای دختران و دیگر امور استفاده 

بیشتری شود.
و  کهگیلویه  خبرنگاران  و  رسانه ها  که  می رود  انتظار  گفت:  عریان 

بویراحمد در این زمینه فرهنگ سازی و اطلاع رسانی لازم را انجام دهند.
افزون بر 6 هزار دانشجوی پسر و دختر در رشته ها و مقاطع مختلف در 

دانشگاه یاسوج درحال تحصیل هستند.
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صفحه فرماندار ویژه جهرم عنوان کرد؛
مشکلات درمان و آب شرب اولویت مسائل جهرم

فرماندار ویژه شهرستان جهرم با اشاره به اهمیت قابل توجه حوزه بهداشت و درمان و آب رسانی به شهرها و روستاها خواستار رفع دغدغه های 
مردم در این حوزه ها شد. به گزارش خبرنگار مهر، علیرضا صحرائیان در جلسه شورای معاونین و بخشداران تابعه شهرستان جهرم که با 
حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی و مدیر آبفا روستایی این شهرستان برگزار شد، اظهار داشت: بخشداران به عنوان نمایندگان عالی دولت 
در بخش ها و در کنار مدیران ادارات و دستگاه های اجرایی، ضمن رصد مستمر و تجزیه وتحلیل مسائل سطح بخش، پیش از بروز اختلال 
درروند خدمات رسانی به اهالی شهرستان، با برنامه ریزی و تلاش شبانه روزی اقدام مقتضی را در جهت رفاه حال شهروندان انجام دهند. فرماندار 
ویژه شهرستان جهرم با اشاره به اهمیت قابل توجه حوزه بهداشت و درمان و آب رسانی به شهرها و روستاها، بیان داشت: مطالب مطرح  شده 

توسط مجموعه فرمانداری ویژه و بخشداران تابعه شهرستان، نشأت گرفته از مطالعه و بررسی و تقاضای مستمر اهالی شهرستان بوده است.


